
2014年12月20日舉行的自訂車輛登記號碼拍賣結果

Result of Auction of Personalized Vehicle Registration Marks Held on 20 December 2014
上午9時25分
09:25 a.m.
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2014年12月20日舉行的自訂車輛登記號碼拍賣結果

Result of Auction of Personalized Vehicle Registration Marks Held on 20 December 2014
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Total sale proceeds from today's auction : $2,144,000
全日拍賣所得款項 : $2,144,000

(n/a) Arrangement in two rows is not available. The mark can only be displayed in one row.
(n/a)此登記號碼沒有雙行排列方式,只可以單行排列方式展示。

@5,000 There was no bidder for the mark and the mark will be allocated to the original applicant at a special fee of $5,000, and the
deposit paid by the applicant shall be taken as payment of the special fee.
@5,000由於此車輛登記號碼未能在拍賣會售出，該號碼會以特別費用5,000元分配予申請人，而申請人所繳付的按金將視為特別
費用的繳款。


